

Announcement of the Board of Directors meeting results and the Change of the date of the Board of Directors Meeting to approve the Financial Results

**To: Bahrain Bourse;
: Boursa Kuwait; and
: Dubai Financial Market**

Ithmaar Holding B.S.C. would like to announce that the Board of Directors Meeting held on Thursday 13 August 2020 at 1pm did not approve the Financial Results for the period ended 30 June 2020. Thus, the Board of directors will meet again on Thursday 20 August 2020 at 1pm to discuss and approve the financial results for the period ended 30 June 2020.

نتائج إجتماع مجلس الإدارة وتغيير موعد انعقاد إجتماع مجلس الإدارة لاعتماد البيانات المالية

السادة / بورصة البحرين،
/ بورصة الكويت، و
/ سوق دبي المالي

تعلن شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه يوم الخميس الموافق 13 أغسطس 2020 وذلك في تمام الساعة الواحدة ظهراً ، حيث لم تتم الموافقة على البيانات المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2020. لذلك، سوف يعقد مجلس الإدارة اجتماع آخر يوم الخميس الموافق 20 أغسطس 2020 وذلك في تمام الساعة الواحدة ظهراً ، حيث ستتم مناقشة وإقرار البيانات المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2020.

Name	Sameh Mohamed Fadhel Mahmandar	سامح محمد فاضل مهمندار	الإسم
Title	Authorized signatory	توقيع مخول	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			